
Referat styremøte i Grendalaget 26.11. 2014 

 
Tilstades 

Kristoffer Østhus (leiar) 

Bjarne Bøe, Arnstein Bøe. Katrine Flesjå, Janne Bø, Johannes Hovda, Merete Kindingstad, Mari-

Anne Runestad 

 

SAK 11/14 Skinnvika 

Kristoffer har vært på tur med Silke, og alt er gode greier. Me må sende inn timerekneskap, ca 200 

dugnadstimar. Merete sjekkar timesatsar og utgifter og sender inn krav 

 

SAK 12/14 Raketter på Nyttår 

Me foreslår at Grendalaget og idrettslaget arrangerer ei prøveordning med felles rakettoppskyting 

på skulen kl, 18.30. Arnstein sjekkar opp det formelle. Kristoffer tek kontakt med idrettslaget og syt 

for at eventuell info kjem på Fogn.org 

 

SAK 13/14 Kommunikasjon 

Tunnel: Me følg med i utviklinga, og ynskjer at alle steinar vert snudd for å sjekke om det let seg 

gjera. Me undersøker progresjon til neste styremøte 

Hurtigbåtruter: Brev er sendt. Nye ruter er komne. Kristoffer sjekkar opp tilbakemeldingane frå 

brevmottakarane 

 

SAK 114/14 Livlig engasjemang 

Kristoffer blir kontaktperson for Livlig engasjement og sender mail til Skifjell om dei 5 områda me 

ynskjer å ha fokus på. 

Kontaktperson få grendalaget mot det kommunale kommunikasjonsutvalget er Arnstein og Joar 

 

SAK 15/ 14 Juletre på butikken 

Kristoffer får med seg Øyvind og får opp juletre laurdag før 1. søndag i advent 

 

SAK 16/14 Papirinnsamling 

Kan me få til papirinnsamling? Arnstein ringer Rymi . Me informerer på Fogn.org om korleis ståa 

blir 

 

SAK 17/14 Bedsjett / Ryk mellomtrinnet? 

Me avventar kommunale og politiske signal, og tek affære ved behov 

 

SAK 18/14 Kommunale byggefelt på Fogn 

Brev er sendt gruppeleiarane om å få Sørbøfeltet inn på investeringslista Me sender same brev til 

alle kommunestyrerepresentantane. Katrine og Kristoffer ordnar dette, 

 

Ref Mari-Anne Runestad 

 

 

 


